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Verslag van bijeenkomst #2
Bewonerscollectief 25 november 2023

1. Laatste nieuws voor bewoners uit De Punt
2. Input ophalen bij bewoners over de thema’s leefbaarheid, veiligheid, zorg

en het Dijkgraafplein.

Over het Collectief
Het Bewonerscollectief Osdorp De Punt is en door en voor de bewoners. Het bestaat
uit een kerngroep die zaken aanjaagt en organiseert. Alle bewoners zijn welkom bij het
Bewonerscollectief. Het is erg fijn om elkaar te ontmoeten en elkaar te leren kennen.
Dat is al winst! Benader ook andere bewoners om aan te sluiten bij ons Collectief. Klik
hier voor meer over de werkwijze van het Collectief.

Volgende bijeenkomst in februari/maart 2024
● Frequentie: 1x in de 3 maanden een bewonersbijeenkomst.
● Tijdstip: we plannen de bijeenkomsten op afwisselend week- en weekenddagen

zodat zoveel mogelijk mensen kunnen komen. In de zomer (bij licht) is een
avond geschikt.

● De uitnodigingen worden verstuurd via de mail en website.
● Een paar keer per jaar gaan we meer bewoners te werven door een grotere

(huis-aan-huis)flyeractie.

Het laatste nieuws voor bewoners uit De Punt

Werk voor het Collectief
● We hebben een website opgebouwd en ook de media opgezocht.
● WOON! helpt en denkt met ons mee in de vorm van een communitybuilder,

Mirjam van Heugten.
● We gaan onderzoeken of we ons Collectief een legale status (bv een

verenigingsvorm) kunnen geven en daar hebben we ook jullie hulp bij nodig.
● Er is behoefte aan kennisuitwisseling en samenwerking met andere

buurtplatformen in Amsterdam. Wij hebben het ontzettend druk met ons
collectief, dus ook aan bewoners het verzoek; denk met ons mee, en help ons.

● We hebben ons 10 PUNTenplan op 04 oktober 2023 overhandigd aan Sandra
Doevendans (bestuurder NW).
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Nieuws van de gemeente
● Er is ingesproken bij Stadsdeelcommissie Nieuw West. Het was een levendige

discussie. We merken op dat er nu echt iets opgebouwd wordt en dat we als
buurt nu ook erkenning krijgen.

● We hebben veel overleggen met de gemeente lopen. We willen dat
structureren. We merken dat er koudwatervrees is om met bewoners in gesprek
te gaan en actief te betrekken.

● We hebben bij de gemeente allerlei cijfers opgevraagd uit De Punt via een
WOO-verzoek. De eerste cijfers wijzen uit dat er alleen al op het Dijkgraafplein
en Meentstraat ruim 900 meldingen voor overlast waren (eerste 3 kwartalen
2023). En dit zijn meldingen die alleen door ambtenaren zijn geconstateerd
(door BOA’s). Daarbovenop komen ook nog de meldingen die bewoners zelf
hebben gedaan. Dit strookt niet met de bewering dat we vaak horen van de
gemeente dat er weinig of geen meldingen worden gedaan door bewoners. Ook
werden er vragen gesteld vanuit ons over wat er bv gedaan wordt met
meldingen, handhaving en waarschuwingen.

● Het valt op dat de parken in NieuwWest schoner zijn. Dat hebben we met zijn
allen bereikt.

● In oktober vond er een wijkschouw Sociale veiligheid in Osdorp plaats. Er is
aangegeven dat we hier in De Punt ook een schouw willen met betrekking tot
Sociale veiligheid en verlichting.

● Het groen naast de Langswater-flats (fietspad Osdorperweg) wordt zonder
betrokkenheid van de bewoners ingericht. Wij hebben gevraagd om een pauze
van de werkzaamheden. Tot nu toe geen reactie gehad.

● Het informatiekrantje van de gebiedsmakelaar wordt niet overal ontvangen.
Het Collectief zal deze krantjes inscannen en op de website plaatsen.

● We gaan in gesprek met de gemeente (gebiedsmakelaar) over hoe we de
samenwerking gaan stroomlijnen en vormgeven. Voor het nieuwe kalenderjaar
willen de acties en wensen van de bewoners vastleggen in een planning.

● Het is voor bewoners onduidelijk wie of wat de gebiedsmakelaar is en wat hij
doet. Contact loopt stroef of er is weinig interactie. Het wijkkrantje wordt niet
overal ontvangen en bewoners missen informatie over de buurt. Kan er een
spreekuur worden voorgesteld?

Nieuws van (zorg)organisaties in de Punt
● Mariska de Haas is onze nieuwe wijkagent.
● Gesprek met zorginstelling Per Mens: huidige situatie is een overleg met 1

bewoner en 1 zorginstelling. Dat moet echt breder getrokken worden met alle
zorginstellingen in de Punt en met meer bewoners, als ook andere
stakeholders, o.a. de Vomar.

● In een gesprek met Eigenwijks hebben we aangegeven dat de werkende
mensen niet in hun programma als doelgroep voor komen. Zij hebben
toegezegd te willen helpen met het inzetten van hun netwerk en het
beschikbaar stellen van een budget.
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Nieuws over bouwplannen
● Flats Ingelandenweg, Stoomgemaal (Ymere). De huidige woningen worden

gerenoveerd. Het worden gemengde woningen: 1 flat sociale huur, 1 flat
middenhuur en hogere huur en 1 flat koop. Geen garage, geen lift, daarom
kunnen ze ook niet hoger bouwen. Benedenwoningen zijn voor 55+. Bewoners
kunnen geen parkeervergunning aanvragen. We pleiten voor gemengde
woningen in alle flats. Ook is de slechte staat van de rijweg aangekaart.

● Dijkgraafplein. Op het veldje (Grandolocatie) bij het Dijkgraafplein wil de
gemeente woningen bouwen en een aantal ruimtes voor bedrijven of
instellingen. In oktober is er een startbijeenkomst geweest voor de buurt. We
zijn als Collectief benadert om mee te denken hoe de bewoners kunnen
participeren bij de plannen en de bouw. Wordt vervolgd!

Nieuws over het Nationaal Programma Nieuw West
● Op 4 oktober is er een bijeenkomst geweest op verschillende plekken in

Nieuw-West. Er is gevraagd om voor hulp om bewoners te vinden om mee te
doen. Vanuit Eigenwijks en de gebiedsmakelaar hebben we als buurt deze
signalen niet gekregen.

● We zijn bezig met een weg te vinden via Nationaal Plan NW om zo toch een
beetje inspraak c.q. invloed te hebben. Want bewoners komen pas aan bod als
de plannen al verregaand zijn uitgewerkt en dat is een gemiste kans.

2 Input ophalen bij bewoners over de thema’s leefbaarheid,
veiligheid, zorg en het Dijkgraafplein.

Zie document Input ophalen bij bewoners over de thema’s lee�aarheid, veiligheid, zorg en het
Dijkgraafplein.
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